
Svar till Mohammad Sabur och Ingeborg Sevastik Vänsterpartiet 

Jag vill börja med att tacka Mohammad Sabur och Ingeborg Sevastik Vänsterpartiet för frågan ställd 
till mig i min roll som ordförande för kultur- och fritidsnämnden. 

Fritidsgård i Gimo 

Vi undrar när det kan starta en fritidsgård i Gimo? Behovet verkar vara stort och enligt rapport är det 
många ungdomar ute och driver om kvällarna utan någonstans att ta vägen. Nu när Östhammar 
kommit igång med en fritidsgård hoppas vi att det går att ordna i Gimo också. 

Svar: 

Gällande en mötesplats/fritidsgård  för ungdommar i Gimo undersöker förvaltningen just nu 
möjligheten att hitta en möjlig samarbetspartner genom något av de verksamma studieförbunden 
eller föreningarna i vår kommun. 

 Vi har historiskt haft svårt att locka ungdommar till våra traditionella fritidsgårdar och vill därför 
prova möjligheten för en alternativ drift i Gimo i samarbete med kultur- och fritid. 

Jag hoppas därför att ett eventuell svar relativt snart ska kunna presenteras i nämnden. 

Jonas Lennström 

Ordförande i kultur- och fritidsnämnden 
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